
Schůzka Komise sportovců ČSPS, 23.03.2024, 20:00 - zápis 

(Online schůze)  

 

Přítomni: S. Kubová (SK), T. Franta (TF), M. Judickij (MJ), V. Netrh (VN) 

Omluveni: M. Kozubek (MK) 

_______________________________________________________________________________ 

 

1. Úvodní slovo 

SK zahájila schůzi a představila témata, která byla diskutována již v rámci online 

konverzace. Komise sportovců (KS) se rozhodla témata diskutovat osobně a učinit z nich 

výstupy.   

 

2. Yarmill 

VN upozornil na prohloubení možností a funkcí aplikace Yarmill. Aplikace by měla zajistit 

nové funkce především v rámci dohledávání konkrétních tréninků. SK navrhla, že se lze 

inspirovat aplikací Strava, kde existuje funkce “kalendář – training log”, který obsahuje 

barevně odlišené aktivity (dle typu). Na hlavní stránce lze vidět každý den v měsíci a 

následně lze zpětně dohledat aktivity až od data vzniku aplikace. Takto barevné rozlišení by 

šlo aplikovat na typ zátěže (př.zelená – trénink zaměřený na sprint, šedá – lehký aerobní 

trénink, atd.).  

S tím souvisí otázka, pokud ČSPS vypoví s Yarmillem smlouvu, znamená to, že ČSPS ztratí 

všechna získaná data?  

Jaká je využitelnost do praxe v současné době? Zpracovává někdo získaná data a srovnává 

například s metodickými podklady? Žádné výstupy KS nebyla schopna dohledat. 

 

3. Zapojení psychologa 

MJ vyslovil problematické body v rámci juniorských plavců. KS navrhla větší zapojení 

psychologa především v přechodových kategoriích (žák – junior/junior – senior/senior – 

ukončení kariéry) na vybraných soustředění (SCM, reprezentační) pro sportovce i trenéry. 

Cílem by měl být snažší přechod do jednotlivých kategorií a lepší mentální příprava a 

připravenost plavce i trenéra (i např. na odchod plavce k jinému trenérovi). 

 

4. Marketing ČSPS, sociální sítě 

MJ navrhl možnosti zlepšení jednotlivých kanálů v rámci prezentace ČSPS. Jako 

problematické se jeví především dosahy jednotlivých kanálů a jejich nekvalitní provedení.  

Velice časté problémy s ozvučením; lidé, kteří se sociálním sítím ČSPS věnují ve svém 

pracovním čase či ve svém volnu; přehršle projektů.  

KS navrhuje zaměření se na aktuální sociální média a jejich zkvalitnění (Instagram, 

Facebook, Youtube, Spotify). Zbytečně nepřidávat příliš moho projektů mimo sociální sítě, 

aby se na jednotlivých kanálech dalo pracovat kvalitněji. Tím by mohl ČSPS získat 

potenciálně více sledujících, nových partnerů i nových zájemců o plavání. Je potřeba 

dostatečně využít a respektovat algoritmy jednotlivých kanálů a mít propracované příspěvky 

na několik týdnů dopředu.  

MJ navrhl do budoucna založení Tik Toku pro oslovení mladší generace.  

 

5. Duální kariéra 

SK otevřela a vysvětlila téma Duální kariéry. Procento dostudovaných vysokoškolských 

reprezentantů/talentů není v plavání vysoké a následné zapojení do pracovního života je tak 

velmi náročné. SK navrhla, zda by mohl v rámci ČSPS projekt Duální kariéry vzniknout. 

Lze reprezentantům starším 18 let nabídnout možnost finančního příspěvku na studium 

trenérské třídy či rozhodčího. Plavci tak po ukončení kariery stále mohou spolupracovat s 

ČSPS. 



6. Placená funkce předsedy ČSPS 

KS projedná osobně s předsedou ČSPS. 

 

7. Aplikace Statistika Czech Swimming 

MJ navrhl na základě poptávky od plavců vytvoření aplikace Czech swimming po vzoru 

aplikace World Aquatics. Aplikace by sloužila pro snažší a rychlejší vyhledávaní výsledků, 

rekordů, online přenosů a všeho, co stránky vysledky.czechswimming.cz nabízí. 

 

8. Aplikace Čistý sport 

VN upozornil na aplikaci „Čistý sport” od Antidopingového výboru ČR, která je volně 

přístupná na Google Play i Apple Store pro všechny sportovce. Aplikace nabízí rychlé 

dohledání povolených/zakázaných léků a látek při tréninku i závodech. 

  

9. Termín další schůze 

KS bude pravidelně představovat témata předsedovi ČSPS. KS bude projednávat jednotlivá 

témata online diskuzí a následně je diskutovat osobně. 

 

Zapsala: SK 

 

 


